
Grape variety: PrimitivoHarvest: By hand, end of AugustWinemaking: Grape’s slow drippingAgeing: 8 months on yeasts in steel at controlled temperatureAlcohol:13,5%TASTINGColour: Bright pink coralNose: Jasmine, wild strawberries, rose hips. It is a fresh and fragrant wine that seduces with its scent.Palate: Fresh, balanced and persistent. The taste, full andcoherent, invites you to take another sip.Pairing: Fish and shellfish. Salads and light meals. Excellent as an aperitif and with appetizers.

ROSAPERSEMPRE

Cépage : PrimitivoRécolte : Manuelle, fin aoûtVinification : Egouttage lent du raisinVieillissement : 8 mois sur levures en acier à température contrôléeAlcool : 13,5%.DÉGUSTATIONCouleur : Rose corail brillantNez : Jasmin, fraises des bois, églantine. C'est un vin frais et parfumé qui séduit par ses senteurs.Bouche : Fraîche, équilibrée et persistante cohérent, invite à reprendre une gorgée.Accompagnement : Poissons et crustacés. Salades et repas légers. Excellent en apéritif et avec des amuse-gueules.


